

《单词百科:Galapagos是什么意思?Galapagos怎么发音?Galapagos的解释和用法》

英语单词Galapagos是什么意思?Galapagos怎么读?Galapagos怎么发音?简答网为您整理了Galapagos的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Galapagos怎么读

Galapagos的读音:[galapæg us]

Galapagos的意思

1、n.加拉帕戈斯群岛;

Galapagos的相关词组

1、galapagos islands 加拉帕戈斯群岛;

Galapagos的双语例句

1、A visit to the Galapagos Islands might also satisfy an ecologically-minded person like yourself.

加拉帕哥斯群岛的生态游也一定能让你大呼过瘾.

2、The smallest foot fin is the suborder of animals fur seal Galapagos Islands.

最小的鳍脚亚目动物是加拉帕戈斯群岛海狗.

3、Roentgen discovered X-rays; Darwin found many new species on the Galapagos Islands.

伦琴发现了x射线; 这里发现了很多古物.

4、The spilled diesel is not bad enough to threaten the wildlife native to the Galapagos Islands.

溢漏的柴油不至于会对加拉巴戈斯群岛独特的野生动植物造成威胁.

5、But some live near warm waters in the Galapagos Islands, near the coast of Ecuador.

但是有些生活在厄瓜多尔海岸附近加拉帕哥斯群岛的暖水域.

6、Penguins, owls , whales and dolphins: they're all here in the stunning islands of the Galapagos.

企鹅、头鹰、,还有海豚——妙不可言的加拉帕戈斯群岛是所有这些动物的家园.

7、Galapagos land iguanas belong to the genus Conolophus, of which there are currently three recognised species.

加拉帕戈斯陆栖鬣蜥属于鬣蜥属, 其中目前得到确认的有三个物种.

8、This kind of beak has become specialized in certain galapagos finches.

这种喙已经成为某些加拉帕戈斯雀类的专长.

9、Rising air and water temperatures may have especially harmed Galapagos penguins.

升对企鹅有特别的害处.

10、We are descending into the Galapagos Rift Valley.

我们现在朝向加拉巴戈斯裂谷沉下.

以上是简答网为您整理的Galapagos怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于Gal

apagos的用法、Gala

pagos的释义、Galapagos的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Galapagos>

